

二、约拿书导论 (2)

圣经信息系列《约拿书》：1. 约拿书的文学体裁

1. 请问圣经书卷有哪些文学形式和体裁作为神话语的传递？试分享这些理解对我们阅读约拿书或其他圣经书卷的帮助？（参阅53-9页）
2. 约拿书关注哪些神学主题？这些神学主题如何帮助我们活出与神同行的生活？（参阅62-5页）
3. 约拿书透过历史事件引发哪些特殊真理的表达？我们偶尔像约拿不愿意顺服神的呼召或话语主因是什么？有何改变的方法？（参阅66-7页）
4. 请彼此分享过去和现在对约拿书的认识之不同或提升。

The Message of Jonah — Introduction (2)

BST coverage : 1. The literary genre of Jonah

1. What are the various literary forms and genres used in Scriptures to convey the Word of God? Share how such an understanding will help us when reading Jonah or other books of the Bible. (pg.42-7)
2. What theological themes does Jonah focus on? How do these themes help us in living a life with God? (pg.49-52)
3. What distinctive truths are expressed in Jonah through historical events? Like Jonah, occasionally we are disobedient to God's call or Word. Why? Are there ways we can change that? (pg.53-4)
4. Please share your past and current understanding of the Book of Jonah. Any noticeable difference or improvement in your understanding?